
 

Protokoll medlemsmöte Jönköping Brukshundklubb, lördag den 26 

november 2022 kl.10:00  

 
1. Mötet öppnas  

Mötet öppnas av Marianne Lindblom. 

 

2. Fastställande av röstlängd  

Röstlängd fastställs till 39. 

 

3. Val av mötesordförande  

Sittande ordförande, Marianne Lindblom, väljs till mötesordförande. 

 

4. Styrelsens anmälan om sekreterare för mötet  

Styrelsen anmäler Patrik Öjhage som mötes sekreterare.   

 

5. Val av två justerare tillika rösträknare 

Fia Källström, Jan Sunesson väljs av mötet till rösträknare tillika justerare.  

  

6. Beslut om närvaro och yttranderätt 

Alla närvarande har närvaro och yttranderätt.  

  

7. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst  

Ja, mötet är stadgeenligt utlyst. 

 

8. Fastställande av dagordning  

Dagordning fastställs med ändringen att punkten Underhåll flyttas fram i dagordningen 

 

9. Rapporter från sektorerna och arbetsgrupper  

Underhåll  

• Planen jämte söder planen håller på att dräneras under våren kommer det läggas 

matjord på planen. 

• Containrarna har fått tak för förvaring av klubbens traktor och på containrarna har det 

målats porträtt av hundar och ska kompletteras med två till porträtt.  

• På hunddagiset har det bytts utvändig panel ca 1 meter från marken.  

• Önskemål från mötet till underhåll: Göra om trappan till appellplanen så den funkar 

bättre.  

HUS 

• Information: Avtalsinstruktörernas kurser drar in mycket pengar till klubben.  

• Strax över 90 avslutade kurser 20 pågående. 20 kurser som ej blev fulla men är inte 

beroende på underlaget utan tajming på när kurserna kom ut för anmälan.  

• Utvärderingssystemet har uppdaterats så det ska gå att följa kurserna närmare 

• Möten med instruktörerna har hållits för att förbättra klubbens kvalité på kurserna 

• Avtal med studiefrämjande ses över och ska bli ett 1 års avtal.  

• Utbildning för nya instruktörer pågår. 

• De önskemål som inkommit på kurser agility, rally, hooper, nosework, specialsök, 

kongsök, dogparkour,  

 



 

 

RUS  

• Under året har två MT och fyra MH hållits på JBK. Har varit svårt med funktionärer, 

domare och beskrivare under 2022. Klubben har för första gången i klubbens historia 

fått flytta datum på ett MT.  

• Det kommer ett nytt reglemente för MT under 2023 vilket kommer skapa nya 

utmaningar, kommer saknas domare och godkända banor. 

• Önskemål från mötet om en MH kväll på klubben med information om vad MH är 

och hur det går till. Med syfte att rekrytera figuranter och andra intresserade.   

 

Tävling  

Förslag från mötet: Kolla på en allmän lista för vilka funktionärer som behövs på tävlingarna 

där man kan skriva upp sig samt en sammanställning av tävlingarna som är på klubben. 

 

Bruks 

• Har varit bland annat spår- sök- skydd- och lydnadstävlingar.  

• Varit två träningstävlingar där instruktörer varit aktiva.  

• Varit ett klubbmästerskap på klubben 2022.  

• Har påbörjats en översyn av material och eventuella inköp för att kunna ha tävlingar 

2023.  

• Ska jobba på att förbättra köket under tävlingar för att öka inkomsterna från tävlingar.  

• Har varit en funktionärsutbildning under 2022. 

• Under 2023 kommer en lydnadstävling istället vara en appelltävling i bruksgrenaran.  

 

Agility 

• Varit två tävlingar en dubbel klass 1 och klass 2 med 857 starter. En tävling med klass 

dubbel lag och klass 3 med 1279 starter över 2 dagar. 

• Saknas funktionärer under tävlingarna 2022. Mötet informeras om att det inte krävs så 

mycket att vara funktionärer på agility, så alla är välkomna.  

• Varit klubbmästerskap under 2022. 

 

Rally 

• Varit två tävlingar, en i juni och en i augusti med totalt 233 starter. Tävlingarna har 

varit lyckade.  

• Har varit en träningstävling.  

• Information: Under den 3-4 juni 2022 är det Rilo Kupp som är en stor Rally tävling, 

där kommer det behövas funktionärer.  

• Varit klubbmästerskap under 2022.   

 

Freestyle 

• Finns en träningsgrupp för freestyle.  

• Varit klubbmästerskap under 2022.   

 

Drag 

• Draghunds sektorn har haft aktivitet under 2022.  

• Har varit Spökdraget och en föreläsning om drag.  

• Information: Pay and run kommer hållas under 2023.  

• Klubben kommer hålla en grönt kort kurs under 2023.  

 



 

 

Utställning 

• Varit klubbmästerskap under 2022.   

• Varit löpande ringträningar under året. Har varit en uppfödarcirkel under 2022 med 9 

deltagare alla med olika raser.   

• Under våren har en kurs i anatomi och bedömning blivit inställd pga. covid.  

• Varit en mindre utställning under våren på klubben, var ca 60 deltagare.  

  

Tjänstehund  

Ingen representant närvarande.  

 

Kommunikation  

• Ingen grupp finns i nuläget.  

• Nytt system för tillträde till stugan och stugans larm har installerats. Önskemål om 

tagg till dessa system skickas till och beviljas av styrelsen. 

• Alla i föreningen har möjlighet att ha en JBHK e-post. Om man vill ha en JBK mejl 

kontakta IT genom relevant sektor eller grupp.  

• Information från mötet: Kommunikations gruppen finns kvar som sektor på hemsidan. 

Vilket den inte bör göra.  

 

Arbetsgrupp inomhushall  

• Är i nuläget passiv.  

• Anneli och Ida från hus håller på att kolla på ungdomsaktiviteter som går i linje med 

en eventuell inomhushall.   

• I nuläget finns det ett avtal med Hulukvarn hundsporthall för att kunna hålla kurser 

inomhus. Bokning för kurser på behöver gå genom Hus för att avtalet ska gälla. 

Viktigt att vara ute i god tid för att bokningar ska kunna göras.    

 

10.Styrelsen informerar om aktiviteter  

Sociala medier, policy - Tänk på detta.  

Svenska brukshundklubben och Svenska kennelklubben har policydokument gällande 

bemötande och sociala medier. Jönköpings brukshundklubb använder sig av och följer dessa 

dokument.  

 

Iordningställande av ny träningsplan - större möjligheter  

Planen jämte söder planen kommer under 2023 färdigställas till en till plan.  

 

Hur jobbar vi med funktionärer - det behövs mer hjälp  

Bra att tänka på: Söka funktionärer i god till tävlingar. Vara tydliga med vad man ska göra 

som funktionär/figurant.  

 

Arbetet med funktionärer behöver fortsätta under 2023. 

 

Finns det någon morot man kan få som funktionär? 

Tävlingssektorn håller på att fila på ett morots system. Tex föreläsningar, billigare, 

tävlingsstarter, förtjänsttecken mm.  

 

Tävlingssektorn tar gärna emot tips på bra morötter.  

  



 

 

Elförbrukningen - tänk på att hålla nere kostnaden  

Styrelsen uppmanar att vi ska tänk på vår gemensamma elförbrukning. Om man ska träna en 

kort stund när det är mörkt använd någon annan plan en Söder Planen. På alla planerna, 

förutom Söder Planen, kan man släcka lamporna efter man är klar.   

 

Söderplan, Agility – vad händer nu  

Frågan är fortfarande aktuell, styrelsen ska fortsätta att jobba med hur Söder Planen ska 

användas. 

 

Diskussion under mötet:  Under mötet framfördes tankar och funderingar kring Söder Planen. 

Önskemål att ett beslut fattas till årsmötet. Delade åsikter vad planen ska användas till men 

mötet anser att ett beslut behöver fattas.  

 

Mötet anser att styrelsen ska få mandat att fatta beslut kring hur föreningen ska använda 

Söder planen. Mötet önskar beslut om delegering av beslutande rätt till styrelsen kring hur 

söderplanen ska användas läggs till dagordningen för nästkommande medlemsmöte.  

 

11. Ekonomi 

Föreningens ekonomi ser bra ut. För detaljerade dokument gällande balans och resultat för 

januari-oktober 2022 kontakta styrelsen.  

 

12. Övriga frågor  

Hur går arbetet med stugans trossbotten. 

Är förknippat med stora kostnader att bygga om trossbotten, över 1 miljon. Beslut behöver 

fattas om man behöver bygga nytt eller bygga om trossbotten. Mötet önskar att frågan lyfts på 

ett kommande årsmötet eller medlemsmöte. 

 

Riksidrottsförbundets medlemssida, idrott online  

Vi har en sida på idrott online men våra uppgifter är fel. Lösning fixar efter mötet av HUS 

och Styrelsen. 

 

Information från Valberedning 

Alla medlemmar har möjlighet att lämna in nomineringar till valbara positioner. 

Nomineringar lämnas till styrelsen senast den 15 december. I en nominering ska det ingå: 

namn, position man är nominerar till och kort presentation. Glöm inte att fråga den man 

nominerar.  

 

Rampen in till stugan. 

Mötet lyfter att rampen in måste åtgärdas snarast. Frågan tas med av styrelsen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

13. Mötet avslutas 

Mötet avslutas av Marianne Lindblom. 

 

Vid pennan    Justeras 

Patrik Öjhage    Marianne Lindblom 

   

 

 

Justeras    Justeras 
Fia Källström   Jan Sunesson  

 
Detta protokoll har justerats via mejl och saknas därför fysiska underskrifter 

 


